
Zápis z 12. zasedání zastupitelstva obce Zá í konaného dne
   16. 12. 2008 v 18,00 hodin v zasedací místnosti OÚ Zá í

ítomno: 10 len , nadpolovi ní v tšina
Program: dle p iložené pozvánky

Jednání zahájil starosta obce, p ivítal p ítomné a konstatoval, že je p ítomna nadpolovi ní
tšina len  zastupitelstva, jejich usnesení budou tedy platná, a že zastupitelstvo bylo

ádn  svoláno.
Za zapisovatelku zápisu starosta ur il Vlastu Harvánkovou, za leny návrhové komise navrhl
pí Kramá ovou, p. Polišenského a p. Novotného.
Za ov ovatele zápisu navrhl p. Ježe a p. Šušku.
Oba návrh byly jednohlasn  schváleny.
Starosta podotkl, že diskuse bude probíhat ke každému bodu zvláš .
 Starosta dále seznámil p ítomné s programem ve ejného zasedání, program byl jednohlasn
schválen po malé úprav  bodu 3 ve zn ní obecn  závazná vyhláška .1/2008 o místním
poplatku za provoz shromaž ování, sb ru, p epravy, t íd ní, využívání a odstra ování
komunálních odpad .

1) Kontrola pln ní úkol
Vým na oken na p ední ásti OÚ je provedena firmou V-OKNO. Rekonstrukce MŠ
neprob hla tak, jak bylo naplánováno z d vodu nezískání dotace. I p esto však došlo
k rekonstrukci skladu potravin a chodby kv li hygienickým požadavk m. K áste né
obnov  a úprav  došlo i na h bitov , kde byly vykáceny stromy. Je pot eba upravit
chodní ky na h bitov . Na tuto opravu poskytla finan ní nabídku firma „Dlažba
Dragon“. Obec má však možnost erpat dotace z kraje a to až do výše 1.000.000,- K -
vy ízení žádosti o dotace zajistí starosta.
Starosta dále informoval o možnosti získání dotace od Ministerstva pro místní rozvoj
až do výše 300.000,- K  – navrhl zažádat o tuto dotaci na rozší ení sportovního areálu
– vy ízení žádosti zajistí starosta
Pan Jež zjiš oval možnost opravy soch a k íže na h bitov , jejich rekonstrukce by ale
byla dražší než 300.000,- K . K íž se zatím nebude opravovat pro nedostatek
finan ních prost edk  s tím, že by nejlepším ešením bylo požádat o spolupráci
„památká e“. Lavi ky na h bitov  budou p emíst ny kv li hnízdícím sovám, aby je
nemohly zne iš ovat.
 Pan Vrzalík se ješt  vrátil k rekonstrukci MŠ a to kv li požadavku nainstalovat
chráni e radiátor  a také aby byl ur en termín provedení.
Pan starosta ubezpe il, že toto bude provedeno do konce letošního roku.
Ke kone né realizaci územního plánu obce dojde až po n kterých úpravách.

Usnesení 01/12/08
Zastupitelstvo obce (dále ZO) bere na v domí:

- vým nu oken na p ední ásti OÚ



- další postup p i realizaci akcí obnova a rekonstrukce MŠ Zá í a opravy a
úpravy na h bitov

- možnost získání dotací – ZO pov uje starostu vy ízením žádostí o dotace
- stav realizace územního plánu obce

Hlasování : návrh byl jednohlasn  schválen

2) Rozpo tové provizorium na rok 2009
Starosta seznámil p ítomné s návrhem rozpo tu obce, který vzešel z jednání
finan ního výboru. P íjmy na rok 2009 iní cca 8 mil. K ,výdaje cca 8 mil.K .

esné ástky p íjm  a výdaj  vyplynou z kone ného vyú tování roku 2008.
Návrh rozpo tu zahrnuje na stran  výdaj  mimo jiné :
Odvád ní a išt ní odpadních vod - dopln ní kanalizace – 1.300.000,- K
Za ízení p edškolní výchovy a zákl. školství – obnova MŠ - 600.000,- K
Poh ebnictví – chodníky na h bitov  – 250.000,- K  (dotace)
Regionální a místní správa – okna na OÚ – 200.000,- K

- odkup pozemk  v bývalých kasárnách – 250.000,- K
- zm ny územního plánu obce – 100.000,- K

             Pozemní komunikace – oprava cesty v Zahrádkách – 60.000,- K
Starosta navrhl rozpo tové provizorium na m síce 1-3/2009 ve výši 1/12, což je

íjmy 700.000 a výdaje 700.000,- K .

Usnesení 02/12/08
ZO schvaluje

- rozpo tové provizorium na m síce 1-3/2009 ve výši 1/12, což je p íjmy
700.000,- K ; výdaje 700.000,- K

- pravidla rozpo tového provizoria pot ebná k zajišt ní plynulosti hospoda ení

Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

3) Obecn  závazná vyhláška . 1/2008 o místním poplatku za provoz shromaž ování,
sb ru, p epravy, t íd ní, využívání a odstra ování komunálních odpad .
V lo ském roce obec zaplatila za svoz komunálního odpadu cca 418 tis. K , což je
v p epo tu na jednoho ob ana asi 550,-. Letos bylo uhrazeno cca 502 tis. K , na
jednoho ob ana je to ástka 660,-K . Doplatek byl 165 tis. K . Nár st byl tedy o 110,-

 na jednoho ob ana. Starosta navrhl, aby na rok 2009 byl ponechán poplatek 444,-
 na ob ana.

Usnesení 03/09/08
ZO schvaluje

- obecn  závaznou vyhlášku . 1/2008 o místním poplatku za provoz systému
shromaž ování, sb ru, p epravy, t íd ní, využívání a odstra ování
komunálního odpadu

- poplatek na rok 2009 na ob ana ve výši 444,- K

Hlasování: návrh jednohlasn  schválen



4) Rozpo tové opat ení . 2/2008
hem roku došlo k navýšení rozpo tu o 230 tis. K , o stejnou ástku byly navýšeny i

výdaje rozpo tu obce.

Usnesení 04/12/08
ZO schvaluje

- rozpo tové opat ení . 2/2008

Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

5) Jmenování inventariza ní komise
Starosta jmenoval inventariza ní komisi ve složení:

vedoucí inventariza ní komise: p. Kramá ová Pavla
úsek KD, SDH, h išt , služby: p. Jež, p. Polišenský
úsek OÚ, knihovna, kaple, h bitov: p. Hýbner, p. Šuška
úsek sklady, OÚ, ve ejná prostranství: p. Novotný, p. Vrzalík
úsek MŠ, školní jídelna: p. Gregovská, p. Valášek
dokladová inventura + pozemky: p. Karhánek, p. Kramá ová

Termín pr hu inventur byl stanoven na 16. 12. – 31. 12. 2008.

Usnesení 05/12/08
ZO schvaluje

- jmenování inventariza ní komise a termín inventur

Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

6) Prodloužení plynovodního ádu v obci
Byl projednán odkup plynovodního ádu v délce 25 m za cenu 34.844,-K  od p.
Lansfelda a sl. Polišenské a starosta byl pov en, aby zajistil kupní smlouvu. Je
pot eba p ijmout opat ení, které do budoucna tyto p ípady bude ešit s p edstihem.

Usnesení 06/12/08
ZO schválilo

- prodloužení plynovodního ádu v délce 25 m a odkup tohoto ádu za cenu
34.844,-K

Hlasování: 7 hlas  bylo pro, 3 se zdrželi hlasování

7) Místní program obnovy venkova Obce Zá í na období 2009 - 2013
- dopln ní kanalizace

o I. etapa – dopln ní kanalizace v obci – rok 2009 – 7.000.000,-K



o II. etapa – oprava a modernizace p erpávací stanice – rok 2010 –
7.000.000,-K

o III. etapa – vybudování nového výtlaku do Chropyn  – rok 2011 –
5.000.000,-K

- obnova a rekonstrukce mate ské školy – rok 2009 – 7.500.000,- K
- oprava chodník  na h bitov  – rok 2009 – 1.200.000,-K
- rozší ení sportovního areálu – rok 2009 – 500.000,-K
- vým na oken na obecním ú ad  – rok 2009 – 200.000,-K
- komplexní úprava ve ejných prostranství, obnova a z izování ve ejné zelen  –

pr žn  od roku 2009 – 300.000,-K
- fasáda obecního ú adu – rok 2010 – 500.000,-K
- autobusová zastávka pr žn  od roku 2009 – 500.000,-K
- vým na oken na kulturním dom  – pr žn  od roku 2010 – 1.000.000,-K
- nákup židlí na kulturní d m – rok 2010 – 300.000,-K
- vybudování cyklostezky Zá í – Chropyn  – pr žn  od r. 2009 –

20.000.000,- K
- po odsouhlasení návrhu územního plánu požádat o zm ny ÚP na základ

plánované výstavby rodinných dom  na obecních pozemcích a požadavk
ob an  – rok 2009 – 100.000,-K

- vybudování inženýrských sítí a prodej obecních pozemk  v souvislosti
s plánovanou výstavbou rodinných dom  – 2010 – 1.000.000,- K

- výstavba nebo oprava vodovodu na  Plu isko – 2011 – 3.000.000,- K
- využití objektu bývalých kasáren – 2012
- vybudování kanalizace na Plu isku – 2013 -3.000.000,- K

             Usnesení 07/12/08
ZO schvaluje

- místní program obnovy venkova na období 2009 – 2013 pro obec Zá í
Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

8) Žádosti o kácení strom
Pan starosta navrhoval vykácet b ízy a lípy za kulturním domem a za n  vysázet stejný
po et nových strom . Pan Jež vznesl protinávrh nekácet vše a cht l p emístit
borovici. Pan Vrzalík navrhoval, aby ez nebyl tak d kladný a aby se prostranství za
kulturním domem nezm nilo tak, jak se tomu stalo na „Parku“. Pan Valášek navrhl
nechat ud lat studii u odborné firmy a podle té se bude ešit požadavek pana Mužíka
do konce vegeta ního klidu. Termín ešení byl ur en do poloviny února.

Usnesení 08/12/08
ZO bere na v domí

- žádost p. Mužíka a pov uje pana starostu jednat o vypracování studie ešící
komplexn  celý prostor.

Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

9) Smlouva s Lesy R
Smlouva s Lesy R byla projednána na pracovní sch zce. Zastupitelé k této smlouv



zaujali záporný postoj.

Usnesení 09/12/08
ZO neschvaluje

- smlouvu s Lesy R o prodeji obecních pozemk  v lese

Hlasování: 0 hlas  pro, 10 hlas  proti

10) Zá ský ob asník
Bylo vyhov no žádostem a p ipomínkám ob an , po delší odmlce bude vydán
Zá ský ob asník. Starosta byl pov en, aby požádal provozovnu místní Jednoty o
distribuci místního ob asníku.

Usnesení 10/12/08
ZO bere na v domí

- Vydání Zá ského ob asníku do konce kalendá ního roku

11) Žádost p. P. Šušky o povolení k výstavb  rodinného domu
Žádost byla projednána, tak aby se p edešlo nesrovnalostem p i výstavb  a
napojování na inženýrské sít . Byl vylou en problém s plynovodní p ípojkou.

Usnesení 11/12/08
ZO schvaluje
- stavbu rodinného domu na pozemcích p. . 667 a 668/3 dle žádosti p. P. Šušky

Hlasování: 8 hlas  pro návrh, 2 se zdrželi hlasování

12) Navýšení p ísp vk  pro Mikroregion St ední Haná
Starosta ednesl požadavek valné hromady na navýšení, dosavadní p ísp vek  15,-K
na ob ana navýšit na 20,-K  na ob ana.

Usnesení 12/12/08
ZO schvaluje

- navýšení p ísp vku pro Mikroregion St ední Haná z 15,-K  na 20,-K  na ob ana

Hlasování: 9 hlas  pro, 1 proti

13) Vykácení p erostlých a suchých strom  v areálu bývalých kasáren a jejich prodej
Problém kácení p erostlých a suchých strom  byl projednán a pan Vrzalík požadoval
ur it termín realizace.

Usnesení 13/12/08
ZO schvaluje

- vykácení p erostlých a suchých strom  v areálu bývalých kasáren a jejich
prodej

Hlasování: 8 hlas  pro návrh, 2 se zdrželi hlasování



14) Diskuse
Pan Jež se ptal na odstran ní pa ez  na h bitov . Ty budou odstran ny v rámci
zádlažby chodník . Pan Jež také požadoval ur it pravidla pro pronájem obecních
byt . Pan Vrzalík se ptal, zda kotelna na obecním ú ad  je technicky v po ádku.
Starosta odpov l, že všechny pot ebné revize jsou provedeny. Byl vznesen dotaz,
jak je využit prostor místo kade nictví. Nyní v t chto prostorách p sobí firma A+K.
Pan Jež navrhoval také, aby nevyužité prostory OÚ byly nabídnuty k pronájmu.

15) Záv r
Pan starosta pop ál zastupitel m k váno ním svátk m a do nového roku a ukon il
zasedání.

Zapsala: Vlasta Harvánková   ___________________________________

Ov ovatelé zápisu:
Anton Šuška  __________________________________________

Ji í Jež   _______________________________________________

Starosta: Václav Karhánek      ___________________________________


